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内容概要

全书用英文编写，共分为12章，内容广泛，语言简练，条理清晰，比较全面地介绍了中国历史、中国
人、地理、自然景观、语言文学、古代哲人、神话和民间故事、中医术、武术、饮食习俗、和中国传
统节日等。
文中配有相关图片，并在标题、重要的名词后注出了相关的汉语拼音。

本书可用作高校英语专业本科生、非英语专业的本科生和研究生中国文化课程的教材，也可作为初学
汉语的外国留学生了解中国的知识手册；从事国际交流、旅游外事等方面的工作人员，也可将此书作
为有效的参考工具书。
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章节摘录

版权页：插图：China is the country located in the east of the world with a longhistory. As one of the oldest
civilized countries in the world, China is believed to have a history of over 5,000 years. Chinese people are
veryproud of the 5,OOO-year history of the motherland. The achievements of modern archaeologists have
presented that the origin of world civilization could be found in （The four civilized an cientcountries-ancient
Egypt, ancient Babylon, ancient India, and China.）Nile River Valley, ancient Greece, Rome Empire,
Mesopotamia Plain （the Euphrates Rv. and Tigris Rv.）, ancient India, and, the Yellow River Valleyand
Changjiang River valley.   Nevertheless, as all have known, the ancient Indian culture was assimilated with the
Aryan* tradition with the arrival of the latter around2000 B.C.
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编辑推荐

《走进中国文化(英文版)》是由南开大学出版社出版的。
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